

General terms

## **iPad marketing campaign**

We have launched a marketing campaign in September 2020. We offer a free iPad to our customers based on the following conditions:

1. Their first meeting with Nexfin must happen before the 20<sup>th</sup> October 2020 and after the beginning of our communication, on the 15<sup>th</sup> September 2020. This meeting can be an affordability estimation or a mandate signature.
2. The customers must accept a mortgage financing where Nexfin is the intermediary before 31<sup>st</sup> December 2021.
3. The iPad will be given after signature at Nexfin's office in Luxembourg City.
4. Nexfin reserves the right to not provide the free iPad for a financing below 100 001 €.

Conditions générales

## **Campagne de marketing iPad**

Nous avons mis en place une campagne en septembre 2020. Nous offrons à nos clients un iPad aux conditions suivantes :

1. Leur premier rendez-vous avec Nexfin doit avoir eu lieu avant le 20 octobre 2020, et après le début de notre communication le 15 septembre 2020. Ce rendez-vous peut être une signature de mandat ou une estimation de capacité d'emprunt.
2. Les clients doivent accepter un financement où Nexfin est l'intermédiaire avant le 31 décembre 2021.
3. L'iPad sera remis contre signature dans les locaux de Nexfin.
4. Nexfin se réserve le droit de ne pas donner un iPad gratuit pour les financements inférieurs à 100 001 €.